
 

Zápis ze 13. řádného zasedání Akademického senátu 

Fakulty mezinárodních vztahů (AS FMV) VŠE v Praze  
  

Datum a místo zasedání:  

1. prosince 2016 od 13hod v zasedací místnosti NB244 

Přítomni: Čapková, Češková, Dubský, Kalousková, Kubálek, Míšková, Nováková, Poláková, 

Sankot, Vokálek, Zadražilová, Zezula, Žamberský 

Omluveni: Březina, Listová, Pošvicová, Stehlíková, Tsybyktarov 

Celkem: 13 

Hosté: děkan Taušer, proděkan Štěpánek, proděkan Čajka, proděkan Hnát  

 

Ze zasedání byl vytvořen audiovizuální záznam, který je přístupný na Intranetu FMV pro členy 

akademické obce FMV VŠE (viz Záznamy AS FMV).  

 

Program:  

1. Schválení Volebního řádu AS FMV 
2. Schválení Jednacího řádu AS FMV 
3. Schválení Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FMV na 

období 2016 – 2020 
4. Projednání čerpání rozpočtu FMV k 31. 10. 2016 
5. Různé 

 

AS FMV souhlasí s navrženým programem zasedání. 

 

Přítomných: 12 

Pro: 12 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat. 

 

Ad 1) Schválení Volebního řádu Akademického senátu Fakulty mezinárodních vztahů 
Vysoké školy ekonomické v Praze 
 
Děkan Taušer informoval senátory o důvodech, které vedly ke změně Volebního řádu. 

http://asfmv.vse.cz/dokumenty/zaznamy-jednani/


Proděkan Čajka zmínil hlavní změny, ke kterým došlo ve Volebním řádu (kandidatura a 
volební právo doktorandů, volební komise tvořená členy akademické obce po celou dobu 
funkčního období senátu, náhradníci a pravidla pro jejich nástup do funkce, atd). 
 
Ad 2) Schválení Jednacího řádu Akademického senátu Fakulty mezinárodních vztahů 
Vysoké školy ekonomické v Praze 
 
Děkan Taušer vyjádřil souhlas s předloženým návrhem Jednacího řádu AS FMV v plném 

rozsahu a doporučil AS FMV jeho schválení.  

Proděkan Čajka informoval o změnách, ke kterým došlo v Jednacím řádu AS FMV (ustavující 
zasedání řídí senátor s nejvyšším počtem hlasů, senát nemá tajemníka (administrativu 
obhospodařuje osoba jmenovaná děkanem), pravidla pro volební a pracovní komise, zásady 
jednání senátu, pravidla pro předkládání a zveřejňování materiálů, zpřesnění hlasování „per 
rollam“, pravidla pro kandidaturu a volbu děkana, změna minimálního počtu zasedání AS 
VŠE) .  
 
Akademický senát Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické v Praze schvaluje podle § 

27 odst. 1 písm. b) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů 

(zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, návrh Volebního řádu Akademického 

senátu Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické v Praze. 

 

Přítomných:  13 

Pro:  13 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat.  

 
 
Akademický senát Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické v Praze schvaluje podle § 

27 odst. 1 písm. b) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů 

(zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, návrh Jednacího řádu Akademického senátu 

Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické v Praze. 

 

Přítomných: 13 

Pro: 13 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat. 

 
 

Ad 3) Schválení Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty mezinárodních 
vztahů Vysoké školy ekonomické v Praze na období 2016-2020 
 
Děkan Taušer představil Strategický záměr FMV.  
Zdůraznil především podporu internacionalizace a výzkumu. 



Prof. Zadražilová podpořila zavedení povinnosti získání zahraniční zkušenosti ať už formou 
zahraničního studijního výjezdu či praktické stáže (či absolvováním určité části výuky v angličtině 
či jiném jazyce). 

Rozvinula se krátká diskuse o počtu zahraničních studentů a jejich skladby. 
 

 
Akademický senát Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické v Praze schvaluje podle § 

27 odst. 1 písm. h) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů 

(zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, Strategický záměr vzdělávací a tvůrčí 

činnosti Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické v Praze na období 2016-2020. 

 

Přítomných: 13 

Pro: 13 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat. 

 
 

Ad 4) Projednání čerpání rozpočtu Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické 
v Praze k 31. 10. 2016 
 
Proděkan Štěpánek seznámil senátory s materiály předloženými k projednání (přehledy 
čerpání dílčích rozpočtů). Konstatoval, že čerpání rozpočtu probíhá dle plánu, případné 
problémy jsou průběžně řešeny a nehrozí nevyčerpání (např. IP) ani přečerpání jednotlivých 
rozpočtů. 
 
Rozvinula se diskuse o ceně normohodiny, která musí být a je řešena na celoškolské úrovni.  
 
Akademický senát Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické v Praze projednal 

dokument Čerpání rozpočtu Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické v Praze k 31. 10. 

2016. 

 

 
Ad 5) Různé.   

Senátor Vokálek informoval o vývoji prodeje Rooseveltovy koleje. Finance z jejího prodeje by měly 

být využity k podpoře a rozvoji areálu kolejí na Jarově (což pravděpodobně povede k snížení 

ubytovací kapacity). Konečné rozhodnutí vyplývající z jednání: prodej koleje bude odložen na konec 

akademického roku 2017/18 a všichni studenti, kteří budou v tu chvíli na Rooseveltově koleji 

ubytováni, budou mít garantované místo na kolejích Jarov. 

Dále byla krátce otevřena otázka ohledně stravování v menze VŠE (kvalita jídla, ochota personálu, 

personální zajištění obsluhy během přestávek) a neustálého zvyšování cen v bufetu v přízemí nové 

budovy a Deštníku.  

Termín příštího zasedání nebyl stanoven.  

 

 

V Praze dne 1. prosince 2016 



Zapsala: Halka Čapková  

Schválila: Mgr. Alena Češková 

 


